



LeafSource®

INTRODUCING OUR CLINICALLY VALIDATED, 100% PLANT-BASED COLD & FLU FORMULA

LeafSource® Cold Formula, 60 capsules is a 100% plant-based formulation that is scientifically validated to help reduce and relieve symptoms of upper respiratory infections (e.g. common colds). The proprietary extract; Pelargonium sidoides (*South African Geranium*) root is clinically proven, in more than 25 scientific studies, to help reduce and relieve symptoms associated with the common cold, bronchitis, laryngitis, and pharyngitis.



- ✔ CLINICALLY PROVEN FORMULA
- ✔ 100% PLANT-BASED
- ✔ ZERO SYNTHETIC INGREDIENTS
- ✔ MULTIPLE SYMPTOM RELIEF
- ✔ ENHANCED WITH LEAFSOURCE® HUMIC-FULVIC COMPLEX
- ✔ MADE IN CANADA

ITEM CODE: 54923513-60
UPC: 8 03348 00012 7

Message from Brad King

Nutritional Researcher and Formulator of the all natural LeafSource® product lineup.

“ I am super excited about the new plant-based LeafSource® Cold Formula, as people are generally concerned about their immune systems these days. The LeafSource® Cold Formula incorporates one of the most proven immune allies, South African Geranium, with our award-winning humic-fulvic acid complex to help take your immune defense to the next level. This formula can be taken daily or used at the first sign of compromised immunity. ”

The addition of LeafSource® Humic-Fulvic Acid Complex delivers an additional 70+ organically bound trace minerals, 9 vitamins, and 17 amino acids to the formula, all the while enhancing the uptake, bio-availability and effectiveness of the active ingredient (*South African Geranium*).



TO PLACE ORDERS:
1 800 665 7065
orders@ecotrend.ca
www.ecotrend.ca

References

- Agbabiaka TB, Guo R, Ernst E. Pelargonium sidoides for acute bronchitis: A systematic review and meta-analysis. *Phytomedicine*. 2008;15:378-385.
- Matthys H, Eisebitt T, Seith B, Heger M. Efficacy and safety of an extract of Pelargonium sidoides (EPs 7630) in adults with acute bronchitis. *Phytomedicine*. 2003;10(Suppl 4):7-17.
- Chuchalin AG, Berman B, Lehmacher W. Treatment of acute bronchitis in adults with a Pelargonium sidoides preparation (EPs® 7630): a randomized, double-blind, placebo-controlled trial. *Explore*. 2005;1:437-445.
- Bachert C, Schapowal A, Funk P, Kieser M. Treatment of acute rhinosinusitis with the preparation from Pelargonium sidoides EPs® 7630: a randomized, double-blind, placebo-controlled trial. *Rhinology*. 2009;47:51-58.
- Lizogub VG, Riley DS, Heger M. Efficacy of a Pelargonium sidoides preparation in patients with the common cold: A randomized, double-blind, placebo-controlled clinical trial. *Explore*. 2007;3:573-584.



LeafSource®

VOICI NOTRE NOUVELLE FORMULE POUR LE RHUME ET LA GRIPPE DE SOURCE ENTièrement VÉGÉTALE VALIDÉE CLINIQUEMENT.

La formule pour le rhume de LeafSource®, 60 capsules entièrement conçue à base d'ingrédients végétaux, procure un soulagement éprouvé des symptômes du rhume et des infections des voies respiratoires supérieures. Elle comporte un ingrédient exclusif, l'extrait de racine de pelargonium sidoides (*géranium d'Afrique du Sud*), cliniquement prouvé par plus de 25 études scientifiques pour réduire et soulager les symptômes associés au rhume, à la bronchite, à la laryngite et à la pharyngite.



- ✔ ÉPROUVÉ CLINIQUEMENT
- ✔ ENTièrement A BASE DE PLANTES
- ✔ AUCUN INGRÉDIENT SYNTHÉTIQUE
- ✔ AIDE À SOULAGER DE NOMBREUX SYMPTÔMES
- ✔ BIENFAITS OPTIMISÉS EN COMBINAISON AVEC LE COMPLEXE D'ACIDES HUMIQUES ET FELVIQUES DE LEAFSOURCE®
- ✔ CONÇUE AU CANADA

CODE DE L'ARTICLE: 54923513-60
UPC: 8 03348 00012 7

Message de Brad King

Chercheur en nutrition et formulateur de la gamme de produits entièrement naturels LeafSource®.

“ Je suis ravi de la nouvelle formule pour le rhume à base de plantes LeafSource®, car les gens se préoccupent de plus en plus de leur système immunitaire. La formule pour le rhume LeafSource® renferme l'un des alliés immunitaires les plus éprouvés, soit le *géranium sud-africain*. De plus, cette formule est conçue à partir de notre complexe d'acide humique-fulvique, un produit primé pour ses bienfaits liés aux défenses immunitaires. Cette formule peut être prise sur une base quotidienne ou dès les premiers signes d'une faiblesse immunitaire. ”

L'ajout du complexe d'acide humique-fulvique LeafSource® fournit plus de 70 oligo-éléments liés aux composés organiques, 9 vitamines et 17 acides aminés à la formule, tout en améliorant l'absorption, la biodisponibilité et l'efficacité de l'ingrédient actif (*géranium d'Afrique du Sud*).



COMMANDER:
1 800 665 7065
orders@ecotrend.ca
www.ecotrend.ca

Références

- Agbabiaka TB, Guo R, Ernst E. Pelargonium sidoides for acute bronchitis: A systematic review and meta-analysis. *Phytomedicine*. 2008;15:378-385.
- Matthys H, Eisebitt T, Seith B, Heger M. Efficacy and safety of an extract of Pelargonium sidoides (EPs 7530) in adults with acute bronchitis. *Phytomedicine*. 2003;10(Suppl 4):7-17.
- Chuchalin AG, Berman B, Lehmacher W. Treatment of acute bronchitis in adults with a Pelargonium sidoides preparation (EPs® 7630): a randomized, double-blind, placebo-controlled trial. *Explore*. 2005;1:437-445.
- Bachtel C, Schapowal A, Funk P, Kieser M. Treatment of acute rhinosinusitis with the preparation from Pelargonium sidoides EPs® 7630: a randomized, double-blind, placebo-controlled trial. *Rhinology*. 2009;47:51-58.
- Lizogub VG, Riley DS, Heger M. Efficacy of a Pelargonium sidoides preparation in patients with the common cold: A randomized, double-blind, placebo-controlled clinical trial. *Explore*. 2007;3:573-584.